

PROTOKOLL DR 06/2021

Datum: 2021-06-01

Plats: Teamsmöte

Närvarande:
(* = beslutande)

* Helene Rapp(Ordförande)
* Frank Johansen (Tekniskt ansvarig)
* Jonas Staflund (Ledamot)
Jonas Lundgren (Adj)
Jessica Lundgren (Sekr)
Rolf Lundberg (Adj)

Frånvarande

Almathea Granholm (Adj ungd)
Wilma Andersson (Adj ungd)

-
- § 55 **Mötets öppnande**
 - § 56 **Fastställande av dagordning**
 - § 57 **Föregående mötesprotokoll**
 - § 58 **Regler: Tekniska,Tävling**
 - § 59 **SGA frågor**
 - § 60 **SM**
 - § 61 **Tävlingssäsong**
 - § 62 **Kurs,möte,utb**
 - § 63 **Övriga frågor**
 - § 64 **Nästa möte**
 - § 65 **Mötet avslutande**

§ 55 **Mötets öppnande**

Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna

§ 56 **Fastställande av dagordning**

Dagordningen fastställdes

§ 57 **Föregående mötesprotokoll**

Lades till handlingarna

§ 58 **Regler; Tävling och tekniska**

Säkerhetsreglementet – vi tittar på de nya förslaget.

SM reglerna är nu uppdaterade.

Fönsternät – Förslag på att ändra till 10 år Frank pratar med Jonas S.

§ 59 SGA frågor

SGA telefon träffarna blir framöver när det är något viktigt att diskutera.

Klimatet på sociala medier börjar bli väl så aggressivt.

Utbildningar går att hållas lokalt, CL kurs blir längre fram.

§ 60 SM

Förslag JSM kalender - Orsa 24-27/6, Sundsvall 23-25/7, Orsa 21-22/8, Vårgårda 28/8, Sundsvall 28-29/8, Söderhamn 4-5/9. Vi godkänner den.

§ 61 Tävlingsäsongen

Inte så mycket att orda om.

§ 62 Kurser Utb,möten

Utbildnings material till nya SGA – Jonas L fixar de.

CL kurs eventuellt v.27

§ 62 Övriga frågor

Ersättningar TL/Domare – samma ersättning i alla distrikt. Helene skriver ett ärende.

Frank ringer Lasse Pettersson angående fråga.

På gång med förnygring/förnyelse i banbesiktare gruppen.

Vi har ännu ingen ny kontaktperson från förbundsstyrelsen.

Jessica kollar upp SBF bussen till Orsa Midsommar

§ 63 Nästa möte

Tisdagen 29/6

§ 64 Mötet avslut

Jessica Lundgren sekreterare

Helene Rapp Ordförande